

Title (en)
Surveillance device for parked cars.

Title (de)
Überwachungsvorrichtung für parkende Autos.

Title (fr)
Dispositif de surveillance de véhicules en stationnement.

Publication
EP 0358576 A2 19900314 (FR)

Application
EP 89402457 A 19890908

Priority
FR 8811835 A 19880909

Abstract (en)
The invention relates to a surveillance device for vehicles parked in a car park, which comprises, for each parking place, a fixed post (1), a movable detector head (4) connected to the fixed post (1) by means of a flexible cable (3) and designed so that it can be temporarily fastened in a tamper-proof manner to a vehicle (2) to be monitored so as to detect possible acts of vandalism on the latter, an electronic circuit triggering the operation of alarm means (23) in response to detection signals emitted by the detector head (4) or if a cable (3) connecting the latter to the said post is severed, and a keypad (16) making it possible to enter a secret code in order to authorise and then to inhibit the triggering of the alarm means. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de surveillance de véhicules en stationnement sur un parking, qui comprend, pour chaque emplacement, une borne fixe (1), une tête détectrice mobile (4) reliée à la borne fixe (1) par un câble souple (3) et conçue pour pouvoir être fixée temporairement, de façon inviolable, à un véhicule (2) à surveiller de façon à détecter d'éventuels actes de malveillance dont celui-ci serait l'objet, un circuit électronique de commande déclenchant le fonctionnement de moyens d'alarme (23) en réponse à des signaux de détection émis par la tête détectrice (4) ou en cas de sectionnement du câble (3) de liaison de celle-ci à ladite borne, et un clavier (16) permettant d'introduire un code confidentiel en vue d'autoriser puis d'inhiber le déclenchement des moyens d'alarme.

IPC 1-7
G07F 17/24

IPC 8 full level
G07F 17/24 (2006.01); **G08G 1/14** (2006.01); **G08B 13/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
G07F 17/24 (2013.01); **G08B 25/008** (2013.01); **G08G 1/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0358576 A2 19900314; **EP 0358576 A3 19910130**; **EP 0358576 B1 19941130**; AT E114848 T1 19941215; DE 68919603 D1 19950112; DE 68919603 T2 19950601; ES 2067562 T3 19950401; FR 2636457 A1 19900316; FR 2636457 B1 19941202

DOCDB simple family (application)
EP 89402457 A 19890908; AT 89402457 T 19890908; DE 68919603 T 19890908; ES 89402457 T 19890908; FR 8811835 A 19880909